

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 16-03-2026 11:43:06 AM Subject: Amendment to item eight of the items presented at</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: AM 11:43:06 2026-03-16 الموضوع: تعديل البند الثامن من بنود المطروحة في الاجتماع</p>
<p>With reference to the previous disclosure, we would like to inform you of the amendment of item eight by the Companies Control Department, and it has become as follows: 8 - Voting on the recommendation of the Board of Directors' decision taken on 2/02/2026 to purchase land parcel No. 1164, Basin 2, Al-Dafiyana, Al-Zaytouna village, in partnership with the Jordanian Engineers Association, due to the presence of related parties and in accordance with the governance instructions.</p>	<p>بالإشارة الى الافصاح السابق نود اعلامكم بتعديل البند الثامن من قبل مراقبة الشركات وعلية اصبح كالتالي : 8 - التصويت على توصية قرار مجلس الادارة المتخذ بتاريخ 2026/02/25 لشراء قطعة الارض رقم 1164 حوض 2 الدفيانة قرية الزيتونة بالشراكة مع نقابة المهندسين الاردنيين لوجود اطراف ذات علاقة وحسب تعليمات الحوكمة .</p>
<p>16-03-2026</p>	<p>16-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>